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Interpelacja nr 3 

 

 Kończy się rok 2018, rok szczególny z uwagi na obchody setnej rocznicy odzyskania 

niepodległości przez Rzeczpospolitą. Mija już półtora roku od podjęcia przez Radę Miasta 

Ciechanów uchwały dotyczącej  osiedlenia się w naszym mieście rodziny repatriantów z 

terenu byłego Związku Radzieckiego. Uchwały do dziś przez Pana Prezydenta nie wykonanej. 

Powodem takiego stanu rzeczy jest – według Prezydenta Miasta - brak samodzielnego, 

dwupokojowego lokalu mieszkalnego w zasobach gminy.  

Rzeczywiście, gmina miejska Ciechanów od lat boryka się z problemem zapewnienia 

odpowiedniej ilości lokali komunalnych i socjalnych. Te już istniejące wymagają wielu 

remontów i napraw, budowa nowych dopiero wkroczy w stadium realizacji. Wśród 

najczęściej wymienianych przyczyn wskazuje się ograniczone możliwości budżetowe gminy. 

Paradoksalnie naszą gminę stać było w ostatnich latach na zakup dekoracji za kilkaset tysięcy 

złotych (np. paw – 64 tys., choinka – ok.159 tys.). Oczekuję odpowiedzi na pytania: 

- Dlaczego w ciągu ostatnich 18 miesięcy władze miasta nie przeznaczyły 

odpowiedniej kwoty na zakup lub remont dwupokojowego lokalu ?  

- Dlaczego nie wnioskowano o to w budżecie na lata 2018 i 2019 ? 

Nie wszyscy stracili tak wspaniałą okazję jaką była setna rocznica odzyskania 

niepodległości, aby dokonać aktu sprawiedliwości dziejowej wobec deportowanych na 

nieludzką ziemię rodaków. 20 grudnia 2018 r. w Nadleśnictwie Wejherowo powitano rodzinę 

polskich repatriantów. Rodzina zamieszkała w jednym z budynków nadleśnictwa i w ten 

sposób rozpoczęła nowy etap swojego życia.  
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Radny Rady Miasta Ciechanów 


